
Saksprotokoll i fylkestinget -  15.12.2021 
 
Rasmus Laupsa Rasmussen (A) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
Fylkesdirektøren skal legge fram ei sak på fylkestinget i mars der ein vurderar fordelar og 
ulemper med å innføre parlamentarisme i Vestland Fylkeskommune. Fylkesdirektøren skal 
i samme sak greie ut formannskapsmodellen, med fordelar og ulempar, slik at fylkestinget 
har eit godt samanlikningsgrunnlag.» 

 
Silja Ekeland Bjørkly (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Tillegg - antall representantar 
 
I samme sak skal antall fylkestingsrepresentanter vurderes.» 
 

Avrøysting 
Det var 61 representantar til stades 
 
Rasmussen sitt forslag vart vedteke mot 17 røyster (FNB, MDG, SV, KRF, R, UA) 
Bjørkly sitt forslag vart vedteke mot 12 røyster (3MDG (Mark Taylor, Natalia Antonia Golis, Øyvind 
Strømmen), SV, V, 1KRF (Trude Brosvik), R). 
 
Vedtak 
 
Fylkesdirektøren skal legge fram ei sak på fylkestinget i mars der ein vurderar fordelar og ulemper 
med å innføre parlamentarisme i Vestland Fylkeskommune. Fylkesdirektøren skal i samme sak 
greie ut formannskapsmodellen, med fordelar og ulempar, slik at fylkestinget har eit godt 
samanlikningsgrunnlag 
 
I same sak skal antall fylkestingsrepresentantar vurderast 
 


